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INTERPELACJA

W imieniu mieszkańców Skierniewic chciałbym zwrócić uwagę na stan

techniczny  zabytkowej  Bramy  Parkowej.  Stan  wizualny  i  techniczny  tego

zabytku  pogarsza  się  coraz  bardziej.  Widać  to  szczególnie  w  elewacji

zewnętrznej  po  stronie  miejskiego  parku.  Zwracam  się  z  prośbą  o

zabezpieczenie środków finansowych i wpisanie remontu Bramy jako zadania

inwestycyjnego na rok 2022.

Z wyrazami szacunku


